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Vanlige mennesker
Som fersk lege blir jeg iblant litt for opptatt
av at jeg sitter med både samfunnets penge-
sekk og pasientens liv i hendene. Jeg opp-
lever høye forventninger, ikke minst fra
meg selv. Jeg føler at det forventes at jeg
skal bære det store ansvaret alene. Det går
sakte og motvillig opp for meg at dette nok
ikke er et helt vanlig yrke. Likevel er de
fleste leger helt vanlige mennesker. Vi er
ikke smartere, flinkere, sterkere eller bedre
enn andre. Dette må vi være oss bevisst.
Det må være lov å innrømme svakheter 
og sette egne grenser!

Elisabeth Holmboe Eggen 

St. Hanshaugen legesenter

Fra venstre forfatteren, Fredrik Herman
Halvorsen

Lagspiller og advokat
Hva jeg tenker om legerollen i dag? 
Jeg tenker først og fremst på legen som
behandler, men det er også viktig å gi
informasjon slik at pasienten blir mer
delaktig i beslutninger om sin egen helse.
Økt helsekunnskap og vektlegging av
pasientrettigheter er en utfordring i dagens
legerolle. Arbeidet styres i økende grad av
politiske retningslinjer og økonomiske res-
surser. Vi bør derfor ta del i helsepolitiske
debatter som pasientens advokat og ivareta
pasientens interesser. Jeg føler at lege-
rollen er full av utfordringer. Det er viktig
at rollen gir rom for å være et medmen-
neske med egne livserfaringer. Det betyr
mye for meg at man i dag kan kombinere
legegjerningen med et vanlig familieliv.

Marianne Omland

Sørlandet sykehus Flekkefjord


